
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lát-e esélyt arra, hogy a MÁV a Budapest-Kiskunhalas-Kelebia közötti vasútvonalon az
igényeknek megfelelő számú szerelvényt indítson?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Csillag István Gazdasági és Közlekedési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

Kiskunhalas és körzete országgyűlési képviselőjeként képviselői fogadóórámon az alábbi
panasszal fordultak hozzám :

A Budapest-Kiskunhalas-Kelebia közötti vasútvonalon rendszeresen előfordul, hogy a
MÁV három kocsiból álló szerelvényt indít . A zsúfoltság elviselhetetlen, az utasok a peronra
is alig tudnak felszállni . A kifizetett jegy áráért végig állják az utazás idejét, a kalauz sem
tudja végig járni a kocsikat. A helyzet a pénteki napokon különösen nehéz, hiszen a
Budapesten tanuló diákok hazautazása akkor történik .

Kérem, intézkedni szíveskedjék, hogy az utasok méltó körülmények között vehessék igénybe
a MÁV szolgáltatásait és jelzésem alapján az igényeknek megfelelő számú kocsit indítsanak .

1 . Lát-e esélyt arra, hogy a MÁV a Budapest-Kiskunhalas-Kelebia közötti vasútvonalon az
igényeknek megfelelő számú szerelvényt indítson?

Intézkedésének eredményéről, kérem, hogy értesíteni szíveskedjék .

Budapest, 2003 . szeptember 09 .
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